
Horst, 28 december 2020 

 

 

Aan college en gemeenteraad Horst aan de Maas 

 

 

De SP voelt de dringende behoefte om tijdens het kerstreces een noodoproep te 

doen. 

Dit omdat twee belangrijke spelers op het gebied van informatievoorziening aan onze 

burgers in grote moeilijkheden verkeren. Het gaat hier om de bibliotheek en Omroep 

Horst aan de Maas. 

Om met die eerste te beginnen: Dhr. Steggink spreekt op 23 december jl. publiekelijk 

zijn ambities én zijn zorgen uit in Dagblad De Limburger. Ik citeer: “Het bedrag wat 

Horst aan de Maas betaalt per inwoner bungelt ergens onderaan als je het vergelijkt 

met andere Nederlandse gemeenten”. De SP vraagt al jaren aandacht voor een 

adequate financiering van de bibliotheek, volgens de SP een basisvoorziening voor 

de gehele gemeenschap. Daarbij gaat het wat de SP betreft om structurele subsidie 

die verhoogd zou moeten worden om alle taken vanuit het bibliotheekwerk uit te 

kunnen voeren. We weten allemaal dat taalonderwijs steeds belangrijker wordt, met 

taalachterstanden en thuis studerende kinderen. Hierin kan de bieb een grote rol 

vervullen. Hierover komen we te spreken in 2021.  

Verder staat te lezen dat de bibliotheek incidenteel 66.000 euro nodig heeft om te 

verhuizen naar het Gasthoês, terwijl de gemeente hen slechts 10.000 euro wil geven. 

De SP heeft vorig jaar al aandacht gevraagd voor de financiële situatie van de 

bibliotheek die haar eigen broek niet op kon houden. De wethouder weigerde om 

aanvullende financiën beschikbaar te stellen en de verhuizing naar het Gasthoês 

moest en zou doorgaan. Nu komt de bibliotheek wederom met een noodkreet voor 

voldoende financiering om op een fatsoenlijke manier te verhuizen. Niet voor gouden 

kranen of luxe voorzieningen, maar puur om arbo-technisch de zaak op orde te 

hebben en goed te kunnen starten op de nieuwe werkplek.  

Gezien voorgaande willen wij voorstellen om het gevraagde bedrag alsnog 

beschikbaar te stellen. Een dekking is te vinden binnen de gelden die het rijk 

beschikbaar stelt voor taalonderwijs. 

En dan Omroep Horst aan de Maas: zij gaan tijdelijk verder als profesionele 

organisatie. Maar de toekomst is nog ongewis. Er wordt verkend wat de kansen zijn 

voor een professionele omroep. Dat is prima als je daar de tijd voor hebt, maar niet 

als er zoveel financiële druk op een organsatie staat. De omroep heeft hier namelijk 

maar twee maanden voor en dan moet er ook nog een verhuizing voorbereid 

worden.  



Gezien voorgaande stellen we ook hier voor om lucht te geven door op zijn minst de 

kosten voor de verhuizing naar het Gasthoês voor rekening van de gemeente te 

laten komen. Dat is een zorg minder voor de omroep en geeft hen gelegenheid om 

na te denken over hun toekomst. 

Bij de SP staan persvrijheid en ontwikkeling van en voor alle burgers van Horst aan 

de Maas hoog in het vaandel. Zij staan hoger op ons lijstje dan een Gasthoês dat er 

aan de buitenkant mooi uitziet, maar waarbij beknibbeld wordt op de  “binnenkant”, 

waarbij wij met name doelen op de gebruikers in het algemeen en de hiervoor 

besproken toekomstige gebruikers in het bijzonder.  

Wij hopen dat dat voor het college van burgemeester en wethouders én voor de 

overige raadsleden ook geldt.  

 

Wij zien graag een reactie op onze oproep tegemoet. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Sonja van Giersbergen, 

 

SP fractie Horst aan de Maas 


